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Enkel fråga angående VILS  

VILS (vård i livets slutskede) är enhet som för många har betytt mycket i livets 

slut. Att många nu väljer att vårdas hemma är inte förvånande på något sätt 

med hänsyn till pandemin.  

Det har framkommit att patienter och anhöriga till dessa inte fått rätt 

information om verksamheten VILS. Enheten VILS var planerad att inte ha 

läkare utan denna kompetens skulle vid behov erhållas från Region Gävleborg, 

något som inte verkar ha fungerat väl. 

Med anledning av ovanstående frågar jag omvårdnadsnämndens 

ordförande Elisabeth Carlson Cederholm (C) följande: 

- Varför stängs korttidsenheten VILS (vård i livets slut)? 

 

Anders Jansson Gladh (M), ledamot av kommunfullmäktige 

 

 


